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Protokół Nr VIII/24 

z nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Karlinie  

odbytej w dniu 5 listopada 2024 roku 

 

Otwarcia VIII nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Karlinie dokonała Pani Beata 

Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie o godzinie 800 w auli 

Karlińskiego Ośrodka Kultury przy ulicy Parkowej 1 w Karlinie zwołanej na podstawie 

wniosku Burmistrza Karlina z dnia 29.10.2024 r. Powitała zaproszonych gości oraz 

Radnych Rady Miejskiej w Karlinie. Informacja o obowiązku informacyjnym 

wynikającym z art. 20 ust. 1b ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 

gminnym, obrady sesji Rady Miejskiej w Karlinie są transmitowane na żywo 

w Internecie, została wyświetlona na monitorze oraz pełen obowiązek informacyjny 

znajduje się na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Karlinie.  

 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie 

na podstawie listy obecności, na której widnieje 15 podpisów stwierdziła 

prawomocność obrad (załącznik nr 1 do protokołu).  

 

Pani Beata Klepuszewska poinformowała również, że radni otrzymali porządek 

obrad na dzisiejszą sesję 30.10.2024 r. Zgodnie z porządkiem obrad kolejnym 

punktem jest podjęcie uchwał. 

 

3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

a)  zmiany regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Karlino, 

 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie zwróciła 

się z pytaniem do radnych, czy potrzebują dodatkowych wyjaśnień do projektu 

uchwały? 

 

Pan Piotr Woś Burmistrz Karlina poinformował, że Pan Paweł Filipowicz wyjaśni, 

co to oznaczy dla mieszkańców Karlina i dlaczego się dziś spotykamy na sesji 

nadzwyczajnej. 
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Pan Paweł Filipowicz Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej i Ochrony 

Środowiska poinformował, że Gmina Karlino wspólnie ze Związkiem Miast i Gmin 

Dorzecza Parsęty złożyli wniosek do Programu Fundusze Europejskie na realizację 

projektu gospodarka odpadami o obiegu zamkniętym. Otrzymano w tej sprawie 

pismo do uzupełnia informujące o konieczności wprowadzenia do regulaminu 

selektywnej zbiórki odpadów w nieruchomościach zamieszkałych niezbędnych 

zapisów. Burmistrz sporządził wyjaśnienie, stanowiące o tym, że będzie 

to wprowadzone jak Gmina otrzyma dofinansowanie, jednakże instytucja finansująca 

stwierdziła, że zmiany do regulaminu muszą zostać wprowadzone już w tej chwili. 

Dlatego zaistniała konieczność podjęcia pilnie nowej uchwały. W nowej uchwale jest 

prawie to samo tzn. Gmina będzie odbierać odpady z nieruchomości 

jednorodzinnych bezpośrednio z posesji (papier, szkło i plastik) oraz nowa zmiana 

stanowiąca o tym, że Gmina wyposaży właścicieli nieruchomości w pojemniki do 

selektywnej zbiórki odpadów. To będzie dotyczyło zabudowy jednorodzinnej 

zagrodowej. Na chwilę obecną w zabudowie wielorodzinnej zostaniemy na starych 

zasadach. 

 

Pan Piotr Woś Burmistrz Karlina dodał, że uchwały wchodzą w życie z dniem                           

1 stycznia 2026 r., dlatego jest ten czas, w którym trzeba będzie się przygotować 

do zbiórki odpadów z gospodarstw indywidualnych.  

 

Pan Paweł Filipowicz dodał, że rok 2025 będzie na starych zasadach. Jest to czas, 

aby się przygotować. Po otrzymaniu dofinansowania zrobimy przetargi 

i od 01.01.2026 r. zmiany wejdą w życie. 

 

Pani Beata Klepuszewska zapytała radnych czy mają jeszcze pytania do projektu 

uchwały.  

 

Pan Tomasz Mycio Radny Rady Miejskiej zapytał, jak to będzie wyglądało na wsi?                              

Czy w blokach będzie po staremu, czyli przy blokach zostają dzwony, a w zabudowie 

jednorodzinnej będzie po nowemu, czyli 4 lub 5 śmietników na jednej posesji? 

Zapytał, czy dzwony zostają na wsiach. 
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Pan Piotr Woś Burmistrz Karlina wyjaśnił, że dzwony zostaną na terenie, gdzie 

śmieci będą wyrzucać mieszkańcy z zabudowy wielolokalowej. Ograniczamy ilość 

dzwonów na osiedlach jednorodzinnych w miejscowościach, gdzie są bezpośrednio 

budynki przylegle do tych punktów z dzwonami.  

 

Pani Katarzyna Ostrowska Radna Rady Miejskiej w Karlinie zapytała czy będzie 

możliwość, żeby te dzwony zamknąć przy budowie wielorodzinnej. Do tej pory była 

mowa, że nie wolno, bo każdy musi mieć dostęp. A chcąc selektywnie rozporządzać 

śmieciami, czy można będzie je zamknąć w pergoli? 

 

Pan Piotr Woś odpowiedział, że przyszły rok to jest czas, żeby ten system tak 

przygotować, aby śmieci na osiedlach były w jakiś sposób kontrolowane. Czy przez 

pergole, czy też w inny sposób. Dodał, że były prowadzone rozmowy z Panem 

Andrzejem Miśko Radnym Rady Miejskiej oraz ze wszystkimi prezesami spółdzielni 

mieszkaniowych. Wspólnie opracowujemy system, który pozwoli selektywnie zbierać 

odpady i też, aby mieć większą kontrolę przy zabudowie wielorodzinnej, 

wielolokalowej.  

 

Pan Andrzej Miśko Radny Rady Miejskiej zaproponował, żeby w przypadku 

zmiany regulaminów, było podane stare i nowe brzmienie zapisów, co się zmiana, bo 

kto czyta stary regulamin.  

 

Pan Piotr Woś Burmistrz Karlina poinformował, że chce ograniczyć wydruk 

papierów. Musiałby wydrukować całą uchwałę, a ktoś później powiedziałby, że 

czegoś tam nie doczytał.  Jest numer uchwały, która jest zmieniana, w każdej chwili 

można wejść na BIP Urzędu, znaleźć uchwałę i zobaczyć zapis, który jest zmieniany. 

W uchwale nie wpisujemy starego brzmienia zapisu. Wpisujemy to co się zmiana. 

 

Nie było więcej pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

 

Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych:  

liczba głosów „za” – 15, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 
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W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr VIII/64/24 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 5 listopada 2024 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 2 do protokołu). 

 

b) zmiany uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia 

usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną 

przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi, 

 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie zwróciła 

się z pytaniem do radnych, czy potrzebują dodatkowych wyjaśnień do projektu 

uchwały? 

 

Pan Tomasz Mycio Radny Rady Miejskiej zapytał jaka będzie częstotliwość 

odbierania tych nowych frakcji? Odpady zmieszane są odbierane co dwa tygodnie. 

 

Pan Piotr Woś Burmistrz Karlina wyjaśnił, że w tej chwili pracują nad tym, wstępne 

założenia są takie, że będzie to odbierane raz na dwa tygodnie. 

 

Nie było więcej pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

 

Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych:  

liczba głosów „za” – 15, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr VIII/65/24 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 5 listopada 2024 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 3 do protokołu). 

 

4. Zakończenie VIII nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Karlinie. 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie 

po wyczerpaniu się porządku obrad sesji Rady Miejskiej w Karlinie w dniu 
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05.11.2024 r. podziękowała za przybycie i udział radnych w sesji i o godzinie 809 

dokonała zamknięcia VIII nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Karlinie.  

 

 

Protokołowała: 

Danuta Piwowarczyk 

 

Protokół jest zamieszczony na stronie BIP Urzędu Miejskiego w Karlinie. Z załącznikami, o których 

mowa w protokole można zapoznać się w Biurze Rady na zasadach określonych w ustawie z dnia 

6 września 2001 r. o dostępie do informacji publicznej (Dz. U. z 2019 r. poz. 1429 z późn. zm.) oraz 

Statucie Gminy Karlino (Dz. Urz. Woj. Zachodniopomorskiego z 2019 r. poz. 6416 oraz z 2020 r. poz. 

472 i 2906). Integralną częścią niniejszego protokołu jest zapis dźwiękowy z przebiegu obrad sesji 

dostępny w Biurze Rady oraz na stronie BIP Urzędu Miejskiego w Karlinie. 


